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Отчет за 2020 год 

 
В течение 2020 года было в России (город Нижний Новгород и Нижегородская область) была 
продолжена работа по программе ICDP  с психологами образовательных учреждений  и 
представителями некоммерческих организаций Нижегородский области. 
 
Так, тренером Оксаной Исаевой и фасилитатором Еленой Васильевой было проведено 3 группы 
ICDP (уровень 1) для специалистов Центра помощи семье и детям УМКА (Чкаловский район 
Нижегородской области), Семейного центра  ЛАДА (Нижний Новгород) и педагогов школ и детских 
садов. 
 
Была проведена одна группа для фасилитаторов  и подготовлено 5 фасилитаторов ICDP для 
работы в детских садах, школах и НКО. Фасилитаторами было проведено 5 групп (в очном и онлайн 
формате) для родителей детей дошкольного и школьного возраста. 
 
Продолжает свою работу ICDP на магистерской программе Кризисная психология в Мининском 
Университете г.Нижнего Новгорода. 2 группы магистров прошли обучении по ICDP (уровень 1). 
 
Таким образом, общее число мероприятий в России (город Нижний Новгород и Нижегородская 
область) за 2020 год составило 10 групп с общим числом участников  чуть более 100 (128). 
 
 

Annual Report 2020 
ICDP  - Russia 

 
During 2020, ICDP Russia (Nizhny Novgorod City and the Nizhny Novgorod region) was working with the 
ICDP program by training schools and preschool psychologists as well as specialists of non-profit 
organizations of the Nizhny Novgorod region. 
 
The trainer Oksana Isaeva and facilitator Elena Vasilyeva held 2 ICDP groups (level 1) for specialists of the 
UMKA Family and Children Assistance Center (Chkalovsky District, Nizhny Novgorod Region),  the LADA 
Family Center (Nizhny Novgorod) and for pedagogues working in a preschools and schools.  
 
One ICDP group at facilitator level was held by Oksana Isaeva and Natalia Dunaeva and 5 ICDP facilitators 
were trained to work in kindergartens, schools and NGOs. The new facilitators conducted 5 groups (on 
offline and online format) for parents of children of preschool and school age. 
 
The ICDP continues its work at the graduate program (Master level) Crisis Psychology at the Mininsky 
University of Nizhny Novgorod. Two groups were trained in ICDP (level 1) in 2020. 
 
Thus, the total number of events in Russia (the city of Nizhny Novgorod and the Nizhny Novgorod region) 
for 2020 year were 10 groups with total number of participants 128 
 
ICDP RUSSIA:  
https://vk.com/club117351685 
https://www.facebook.com/icdpRussia 
 
 
 
 
 

https://vk.com/club117351685
https://www.facebook.com/icdpRussia


 

 
 
UNIVERSITY 
 

 
 
UNIVERSITY 



 
 

PSYCHOLOGISTS 
 
 

 
 

LADA CENTRE 



 
 

LADA CENTRE 


